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FOREWORD 

This amendment has been prepared by IEC technical committee 116: Safety of motor-
operated electric tools. 

The text of this amendment is based on the following documents: 

CDV Report on voting 

116/381/CDV 116/401/RVC 

 

Full information on the voting for the approval of this amendment can be found in the report 
on voting indicated in the above table.  

The committee has decided that the contents of this amendment and the base publication will 
remain unchanged until the stability date indicated on the IEC website under 
"http://webstore.iec.ch" in the data related to the specific publication. At this date, the 
publication will be  

• reconfirmed, 

• withdrawn, 

• replaced by a revised edition, or 

• amended. 

NOTE The attention of National Committees is drawn to the fact that equipment manufacturers and testing 
organizations may need a transitional period following publication of a new, amended or revised IEC publication in 
which to make products in accordance with the new requirements and to equip themselves for conducting new or 
revised tests. 

It is the recommendation of the committee that the content of this publication be adopted for implementation 
nationally not earlier than 36 months from the date of publication. 

_____________ 

1 Scope 

Replace the first dash with the following new text: 

– type 1 grinding wheels (see Figure 106) with a diameter not exceeding 310 mm and a 
thickness not exceeding 55 mm; 

2 Normative references 

Replace the existing text with the following new text: 

This clause of Part 1 is applicable. 

Figures 

Add, after Figure 105, the following new Figure 106: 
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Key 
D diameter 

T thickness 

Figure 106 – Type 1 grinding wheel 
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AVANT-PROPOS 

Le présent amendement a été établi par le comité d'études 116 de l'IEC: Sécurité des outils 
électroportatifs à moteur. 

Le texte de cet amendement est issu des documents suivants: 

CDV Rapport de vote 

116/381/CDV 116/401/RVC 

 

Le rapport de vote indiqué dans le tableau ci-dessus donne toute information sur le vote ayant 
abouti à l'approbation de cet amendement.  

Le comité a décidé que le contenu de cet amendement et de la publication de base ne sera 
pas modifié avant la date de stabilité indiquée sur le site web de l'IEC sous 
"http://webstore.iec.ch" dans les données relatives à la publication recherchée. À cette date, 
la publication sera  

• reconduite, 

• supprimée, 

• remplacée par une édition révisée, ou 

• amendée. 

NOTE L’attention des Comités nationaux est attirée sur le fait que les fabricants d’appareils et les organismes 
d’essai peuvent avoir besoin d’une période transitoire après la publication d’une nouvelle publication IEC, ou d’une 
publication amendée ou révisée, pour fabriquer des produits conformes aux nouvelles exigences et pour adapter 
leurs équipements aux nouveaux essais ou aux essais révisés. 

Le comité recommande que le contenu de cette publication soit entériné au niveau national au plus tôt 36 mois 
après la date de publication. 

_____________ 

1 Domaine d'application 

Remplacer le premier tiret par le nouveau texte suivant: 

– meules de type 1 (voir la Figure 106) dont le diamètre et l'épaisseur ne dépassent pas 
310 mm et 55 mm respectivement; 

2 Références normatives 

Remplacer le texte existant par le nouveau texte suivant: 

L'article de la Partie 1 s'applique. 

Figures 

Ajouter, après la Figure 105, la nouvelle Figure 106 suivante: 
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Légende 
D diamètre 

T épaisseur  

Figure 106 – Meule de type 1 
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